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Abstract (en)
This glass element for constructional parts, doors and windows consists of two glass panes (1) and (2) arranged at a distance from one another,
shapes (3), such as, for example, dried flowers or plant stalks, in the interspace between the two panes, cast resin (4) in the interspace, which
surrounds the shapes (3) or into which the shapes are embedded, air bubbles (6) in the cast resin (4), an outer strip (5) round the outer edges of the
two panes (1) and (2), and a transom frame (7) for dividing the window area. <IMAGE>

Abstract (de)
Dieses Glaselement für Bauteile, Türen und Fenster besteht aus zwei mit Abstand angeordneten Glasscheiben (1) und (2), Formkörpern (3) wie z.B.
getrockneten Blumen oder Pflanzenstengeln im Zwischenraum zwischen den beiden Scheiben, Gießharz (4) im Zwischenraum, das die Formkörper
(3) umgibt bzw. in das die Formkörper eingebettet sind, Luftblasen (6) im Gießharz (4), einem Außenband (5) um die Außenränder der beiden
Scheiben (1) und (2) sowie aus einem Sprossenrahmen (7) zur Aufteilung der Fensterfläche.
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